

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, DECEMBER 7, 2015 AT 7:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Resolution to adopt the 2016 Regular Council Sitting (Meeting) Schedule
3. Order of council to sell immovables due to non-payment of municipal taxes and/or transfer duties for the 2014 fiscal year (and prior)
4. Approval of an agreement of offer to purchase, *de gré à gré*, of a vacant municipal lot on Marc Chagall corner Kildare (Lot # 5364724)
5. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 7 DÉCEMBRE 2015 À 19 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Résolution pour adopter le calendrier des réunions ordinaires du conseil pour 2016
3. Ordre du conseil de vendre des immeubles pour défaut de paiement de taxes – liste des arriérages – taxes et droits de mutation pour l'exercice financier 2014 et avant
4. Approbation d'une convention d'offre d'achat, de gré à gré, d'un lot municipal vacant on Marc Chagall corner Kildare (Lot # 5364724)
5. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier